نوكيل

AUTHORIZATION OF AGENT

| TAY. | : 11·1·1 |
|---|---|
| I/We Of | أنا الموقع |
| have appointed Saba & Co.TMP of Manama-Bahrain | المقيم في |
| to act as my/.our agents in Bahrain | قد عینت سابا وشرکاهم تی ام بی |
| for | ليكون وكيلا عني في ا لبحرين. |
| An I/we request that all notices, requisitions, communications and certificates relating thereto may be sent to the said Agents at the following address, which is also my/our address for services | لأجل |
| P.O. Box 21013, Manama-Bahrain | وأرجو أن ترسل جميع الإعلانات والطلبات والمكاتبات |
| I/We hereby undertake to give notice to the Department | والشهادات وغيرها التي تتعلق بهذا الموضوع للوكيل المذكور في العنوان التالي الذي اتخذته أيضا عنوانا لي للتبليغ: |
| of any change in my/our address for service mentioned above, during the period of protection. | ص.ب 21013 ، المنامة – البحرين |
| I/We authorize the said Agents to appoint a substitute, to alter and amend any document, to maintain the matter the subject hereof in force, to defend my/our rights from opposition and in legal proceedings, to | وأتعهد بأن أخطر المصلحة عن كل تغيير في عنوان التبليغ المبين أعلاه أثناء مدة الحماية القانونية. |
| oppose and prosecute infringing marks and I/we hereby confirm and ratify whatsoever the said Agents, their substitute or substitutes may lawfully do. I/We hereby revoke all previous authorization)if any) | وأصرح للوكيل المذكور أن يعين وكيلا أو وكلاء عنه وان يقوم بتعديل أو تصحيح أي مستند وأن يعمل على أن يستمر تسجيلي نافذا وأن يدافع عن حقوقي ضد المعارضات والإجراءات القضائية وأن يعارض ويقيم الدعاوى ضد |
| in respect of the same matter. | ورم برروات المتعنية وال يعارفن ويعيم التعاوى فعد أصحاب العلامات التي تشابه علاماتنا وأقر بمقتضى كل ما |
| Signed in | يقوم به الوكيل المعين أو من ينوب عنه في حدود القانون وألغي بمقتضى هذا التوكيل كل التوكيلات السابقة التي تكون قد صدرت بشأن ذات الموضوع |
| This day of | |
| | تحريرا في |
| Signature: | في اليوم من شهر سنة |
| PFT – 24 - A | |
| | التوقيع |